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Protokół Nr: RM.0002.12.2022.JP 

 

Nazwa sesji:  LVI Sesja Rady Miejskiej - 10 listopada 2022 r.  

Data sesji:  10.11.2022 

Numer sesji:   RM.0002.12.2022.JP 

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Sala konferencyjna Urzędu Miasta, ul. mjr.  

H. Dobrzańskiego „Hubala" 1 

Godzina rozpoczęcia:  14:30 

Godzina zakończenia:  14:55 

 

Lista radnych obecnych na sesji: 

1. Leszek Tarnawski 

2. Marian Cisło 

3. Zbigniew Lebiedowicz 

4. Ryszard Wiech 

5. Danuta Kowalska 

6. Iwona Świstowska 

7. Leszek Kryszczuk 

8. Czesława Nowak 

9. Wiesław Bańka 

10. Anna Naja 

11. Andrzej Guz 

12. Józef Bojarczuk 

13. Barbara Wierzchowska 

14. Jan Szulakiewicz 

Oprócz radnych na sesji obecni byli: Zastępca Burmistrza Miasta Paweł 

Wojciechowski, Skarbnik Miasta Marta Woźnica, radca prawny Mariola Sadowska, 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Aldona Malińska-Margol, Prezes 

Fundacji „Ja.Ty.MY” Diana Czyrka-Wietrzyk, inspektor ds. społecznych, sporu i turystyki 

Aneta Klimczak, Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 1 „Pobereżany" Bogdan Patkowski, 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 3 „Podgórze” Małgorzata Cios, Przewodniczący 

Zarządu Osiedla Nr 4 „Śródmieście” i Prezes Spółdzielni Socjalnej „Lider” Sławomir 

Kędziera, Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 10 „Zielone” Henryka Letnianczyn.   
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Otwarcia LVI sesji Rady Miejskiej w Hrubieszowie dokonała Przewodniczący Rady 

Miejskiej A. Naja, która na podstawie listy obecności (w załączeniu) stwierdziła 

prawomocność obrad oraz powitała zebranych i oglądających obrady przez internet. 

Poprosiła również wszystkich zabierających głos o używanie mikrofonów lub 

podchodzenie do mównicy, o przestrzeganie przepisów RODO oraz o wyłączenie telefonów. 

2. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący A. Naja poinformowała, że sesja została zwołana na wniosek 

Burmistrza Miasta. Następnie zapytała Zastępcę Burmistrza P. Wojciechowskiego czy wnosi  

o rozszerzenie zaproponowanego porządku obrad a wobec braku wniosku stwierdziła jego 

przyjęcie. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej na rok 2022 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja przeprowadziła imienne 

głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Andrzej Guz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 
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Leszek Kryszczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie założenia Hrubieszowskiej 

Spółdzielni Socjalnej „Miasto z Klimatem” 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Osoby proszące o głos 

Paweł Wojciechowski 

Marian Cisło 

Ryszard Wiech 

Anna Naja 

W dyskusji Przewodniczący A. Naja stwierdziła, że powstanie kolejnej spółdzielni 

socjalnej w Hrubieszowie jest godne poparcia ponieważ jej działalność nakierowana jest na 

osoby bezrobotne i niepełnosprawne potrzebujące pracy. 

Podkreśliła również potrzebę i znaczenie niszowych filarów działalności powstającej 

spółdzielni, w szczególności usług księgowych dla małych, niezamożnych stowarzyszeń oraz 

opiekunek na godziny. Dodała, że bardzo się cieszy, że są młode osoby, które wykazują się 

inicjatywą i chcą coś zrobić dla naszego miasta oraz złożyła gratulacje inicjatorom powstania 

spółdzielni. 

Prezes Sł. Kędziera poinformował, że Spółdzielnia Socjalna „Lider”, która 

początkowo zatrudniała jedynie 11 osób, po 6 miesiącach działalności zatrudnia aktualnie  

25 pracowników. Podkreślił, że w mieście istnieje duże zapotrzebowanie na usługi 

opiekuńcze, szczególnie dla osób starszych i schorowanych. 

Zwrócił również uwagę, że „Lider” wykonuje drobne usługi remontowo-budowlane, 

w tym dla  Gminy Miejskiej, którymi nie są zainteresowani lokalni przedsiębiorcy.   

Dodał, że dobrym pomysłem jest prowadzenie przez powstającą spółdzielnię usług 

rachunkowo-kadrowych.         
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 Radny M. Cisło pochwalił inicjatywę utworzenia kolejnej spółdzielni socjalnej   

podkreślając, że wyjście naprzeciw ludziom, którzy nie mają pracy jest godne pochwały. 

Prezes D. Czyrka-Wietrzyk poinformowała, że Fundacja „Ja.Ty.MY: posiada 

doświadczenie w zakresie tworzenia i funkcjonowania spółdzielni socjalnych ponieważ jest 

założycielem Hrubieszowskiej Spółdzielni Socjalnej imienia Zośki, która prowadzi na terenie 

Hrubieszowa cztery podmioty: Przedszkole Terapeutyczne „Leśna Polana", Niepubliczną 

Poradnię Psychologiczno-Pedagogiczną Nr 1, salę zabaw „Be happy" oraz Hrubieszowską 

Opiekę Dzienną nad Dziećmi „Przytulankowo". 

Podkreśliła, że pomysł na działalność nowej spółdzielni zrodził się po 

przeprowadzeniu analizy potrzeb istniejących wśród mieszkańców miasta i polega na 

zabezpieczeniu usług niszowych, którymi nie są zainteresowani lokalni przedsiębiorcy.  

Dodała, że spółdzielnia będzie współpracowała z Powiatowym Urzędem Pracy oraz  

z Miejskim Ośrodkiem Pomocy Społecznej, żeby mieć dostęp do osób potrzebujących 

wsparcia w wejściu na otwarty rynek pracy oraz zapewnić im reintegrację zawodową  

i prowadzić szeroko pojęte wsparcie, w tym doradztwo zawodowe i wsparcie specjalistyczne.   

Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski poinformował, że rekrutacja osób, które   

zostaną zatrudnione w spółdzielni została przeprowadzona na etapie składania wniosku  

o dotację. Są to podopieczni Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, długotrwale bezrobotni 

i niepełnosprawni, którzy uczestniczyli w działaniach realizowanych przez Centrum Integracji 

Społecznej w Mienianach.  

Podkreślił, że istotą działania jest żeby podopieczni MOPS nie byli zmuszeni do  

konieczności korzystania ze świadczeń opieki społecznej ponieważ taki jest cel prowadzenia 

spółdzielni socjalnej. 

Rady R. Wiech zapytał czy hrubieszowska Fundacja „Ja.Ty.MY” prowadzi jakąś 

współpracę z łódzką fundacją o tożsamej nazwie. 

Prezes D. Czyrka-Wietrzyk udzieliła odpowiedzi negatywnej.   

Wobec innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja przeprowadziła imienne 

głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

5. Zamknięcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja zamknęła LVI sesję o godz. 14:55. 

Materiał wideo z LVI dostępny jest na stronie internetowej Urzędu Miasta 

Hrubieszów. 

 

             Protokolant:                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

             /-/ Janusz Policha                                                   /-/ Anna Naja 

Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej 

      i jednostek  pomocniczych 

 

 


